



مصانع مسقط للخیوط ش.م.ع.ع
سیاسة توزيع الأرباح

تمت الموافقة على وثيقة السياسة هذه وفقا للنشرة رقم (2025/3) بخصوص سياسة توزيع الأرباح الصادرة عن بورصة مسقط. تهدف هذه السياسة إلى توزيع الأرباح النقدية السنوية على المساهمين، مع مراعاة أداء الشركة ووضعها المالي والموافقات التنظيمية و موافقات المساهمين اللازمة. فيما يلي الأحكام الرئيسية لسياسة توزيع الأرباح.

توزيع الأرباح على المساهمين: من حيث المبدأ، تنوي الشركة دفع الأرباح للمساهمين، وذلك وفقا لأحكام هذه السياسة.

فترات التوزيع: من حيث المبدأ تخطط الشركة لأن تكون عملية توزيع الأرباح بشكل سنوي ولكن ومع ذلك، يمكن لمجلس الإدارة أن يوصي بتوزيع أرباح مرحلية على المساهمين، مع مراعاة أحكام هذه السياسة.

استراتيجية توزيع الأرباح: الهدف هو مكافأة المساهمين بتوزيع المبلغ الأمثل من الأرباح المحققة خلال السنة، سواء نقدا أو توزيع أسهم مجانية أو خطة إعادة استثمار الأرباح أو دمجها، وذلك وفقا لأحكام هذه السياسة.

الوضع المالي للشركة: يعتمد توزيع الشركة للأرباح على قيمة الأرباح الصافية للشركة بعد الضرائب، والاحتياطات القانونية، والاحتياطات الحرة، إن وجدت، و/أو الأرباح المحفوظة.

استراتيجية النمو وتحديث الصناعة: رغم أن خطة الشركة كانت توزيع الأرباح على المساهمين، إلا أن توصية مجلس الإدارة تأخذ في الاعتبار (1) أولوية الحفاظ على وضع مالي قوي ومستقر، (2) ضمان متطلبات توفر النقد لعمليات الشركة، (3) الاستثمارات وخطة النمو المستقبلية للشركة، (4) بيئة الأعمال الشاملة، الاقتصاد الكلي، وتحديثات الميزة التنافسية.

خطة توزيع الأرباح: سيشمل الإفصاح عن اقتراح إعلان الأرباح تاريخ التأهل للمساهمين المسجلين للأرباح ومقدار الأرباح لكل سهم على رأس المال المدفوع.

خطة توزيع الأرباح: ستنشر الشركة جميع الإعلانات المتعلقة بتوزيع الأرباح عبر الموقع الرسمي لبورصة مسقط وموقع الشركة الإلكتروني <https://muscatthreads.com> وفقا للمتطلبات التنظيمية.

الموافقة على الأرباح: يوصي مجلس الإدارة باقتراح توزيع الأرباح ويخضع ذلك لموافقة المساهمين في الجمعية العامة السنوية.



SILVER FALCON
a Premium Brand



BOAT
Thread

VATIN: OM1100005347

TIN: 8128

Tax Card No: 8069510



مصانع مسقط للخيط ش.م.ع.ع
MUSCAT THREAD MILLS SAOG



The preferred source

مبهرات السياسة: تنوي الشركة، من حيث المبدأ، اعتماد توزيع الأرباح النقدية السنوية على مساهمها من صافي الأرباح أو الأرباح المحتفظ بها، مع مراعاة استراتيجية النمو وتحديث الصناعة كجزء من هذه السياسة، وبعد الحصول على الموافقات اللازمة من المساهمين ووفقاً للقوانين والأنظمة السارية في سلطنة عمان.

الحالات التي يُحظر فيها توزيع أرباح:

لا يجوز توزيع الأرباح على المساهمين في الحالات التالية:

1. إذا كان توزيع الأرباح سيؤثر على قدرة الشركة على سداد ديونها والوفاء بالتزاماتها المالية في مواعيد الاستحقاق.
 2. إذا تكبدت الشركة خسائر لا تغطيها بالكامل.
- لا يجوز إجراء أي توزيع إلا من صافي الأرباح بعد الضرائب المطبقة أو التحويل إلى الاحتياطات القانونية والحرّة، إن وجدت، ومن الأرباح المحتجزة.

التعديلات: تحتفظ الشركة بحقها الكامل في تعديل أو تحديث سياسة توزيع الأرباح كلما لزم الأمر، وفقاً للتطورات التنظيمية أو التغييرات في الظروف المالية أو الاستراتيجية للشركة. تلتزم الشركة بإبلاغ المساهمين وأصحاب المصلحة بأي تغييرات جوهرية في خطة التوزيع من خلال الإعلان عنها عبر قنوات رسمية معتمدة، بما في ذلك تقديم الإفصاحات المطلوبة إلى بورصة مسقط ونشرها على موقع الشركة الإلكتروني <https://muscatthreads.com>. يعد هذا الإجراء جزءاً من سياسة الإفصاح والشفافية للشركة، مما يضمن إبقاء المساهمين على اطلاع في الوقت المناسب بجميع التطورات ذات الصلة، ويعزز الثقة في سياساتها المالية والإدارية.

تنويه: يعمل هذا البيان كإطار توجيهي لسياسة توزيع الأرباح المعتمدة للشركة ويهدف إلى توضيح المبادئ العامة التي توجه عملية التوزيع السنوي. ومع ذلك، لا يشكل هذا البيان التزاماً نهائياً أو ضماناً مطلقاً بشأن توزيعات الأرباح المستقبلية، حيث تعتمد هذه التوزيعات على مراجعة النتائج المالية السنوية، والتغييرات التنظيمية، وظروف السوق، والاستراتيجية المالية للشركة كل عام. يحتفظ مجلس الإدارة بكامل الحقوق والسلطة التقديرية لاقتراح أو إعلان توزيعات الأرباح حسب الظروف السائدة، سواء من حيث المبلغ أو توقيت التوزيع. يجوز للمجلس أيضاً تعديل أو تحديث أو استثناءات لهذه السياسة إذا حدثت تغييرات جوهرية في البيئة التنظيمية أو المالية أو الاستراتيجية للشركة، كما هو مطلوب لمصالح الشركة والمساهمين على المدى الطويل. تلتزم الشركة بإبلاغ المساهمين بوضوح وشفافية بأي تعديلات أو استثناءات على سياسة توزيع الأرباح من خلال القنوات الرسمية المعتمدة، مما يضمن مشاركة المساهمين في جميع القرارات ذات الصلة وتحقيق أعلى مستويات الشفافية والمصادقية.

لمزيد من المعلومات والتواصل:

مانيش راش - مسؤول علاقات المستثمرين

البريد الإلكتروني: manish@mtm.com.om

هاتف +968 24446806



SILVER FALCON
a Premium Brand

VATIN: OM110005347

TIN: 5126

Tax Card No: 8069510



BOAT
Thread



مصانع مسقط للخياط ش.م.ع.ع
MUSCAT THREAD MILLS SAOG



The preferred source

Dividend Distribution policy

This policy document is approved in accordance with the Circular no. (3/2025) concerning Dividend Distribution Policy issued by the Muscat Stock Exchange (MSX). This policy aims to distribute annual cash dividends to shareholders, subject to the company's performance, financial position, and the necessary regulatory and shareholder approvals. The main provisions of the policy are as follows:

Dividend to shareholder intent: In principle, the company intends to pay dividend to shareholders, subject to provisions of this policy.

Interval: Annual, in principle. However, the Board of Directors can recommend to the shareholders the distribution of interim dividend, subject to provisions of this policy.

Dividend Distribution Strategy: to reward the shareholders by distributing an optimal amount of profits earned during the year either in cash, by bonus shares or by DRIP (Dividend Re-Investment Plan) or its combination, subject to provisions of this policy.

Company's Financial Position: The company's distribution of dividend is based on net profit after taxes, legal reserves and free reserves, if any and / or retained earnings.

Growth Strategy and Industry Update: While the company intended to distribute dividend to its shareholders, the recommendation of the Board of Directors takes into consideration (1) the prioritization of maintaining a robust and stable financial position, (2) ensuring cash availability requirements for company operations, (3) investments and future growth plans of the company, (4) overall business environment, macroeconomics, and competitive advantage updates.

Dividend Distribution Plan: The disclosure of the dividend announcement proposal will include the date qualifying for registered shareholders for dividend and the amount of dividend per share on the paid-up capital.

Dividend Announcement Placement Plan: The company will publish all announcements related to dividend distributions via the official website of Muscat Stock Exchange and the company's website <https://muscatthreads.com/> in accordance with the regulatory requirements.

Dividend approval: The Board of Directors would recommend the dividend proposal for the approval of the shareholders in annual general meeting.

Policy Rationale: The company, in principle, intends to adopt the distribution of annual cash dividend to its shareholders, from net profits or retained earnings, subject to the consideration of the growth strategy



SILVER FALCON
a Premium Brand

VATIN: OM1100005347

TIN : 5126

Tax Card No: 8059510



BOAT
Thread



ص.ب: ١٢٢، الرمز البريدي: ١٢٤ أو الرسيل، مطلة نخسالكهاتف : ٤٤٦ ٨٠٦ (٩٦٨)، فاكس: ٤٤٦ ٨٠٧ (٩٦٨)، ص.ب: ١٢٢، بريد الكتروني: thread@omantel.net.om
P.O. Box 122, Postal Code 124, Rusayl, Sultanate of Oman, Phone : (968) 2444 6808, Fax : (968) 2444 6807, C.R.: 1/53280/4, E-mail : thread@omantel.net.om



مصانع مسقط للخياط ش.م.ع.ع
MUSCAT THREAD MILLS SAOG



The preferred source

and industry update as forming part of this policy, and after obtaining necessary approvals from shareholders and in accordance with the laws and regulations in force in the Sultanate of Oman.

Prohibition of Distribution:

Profits may not be distributed to the shareholders in the following cases:

1. If the distribution affects the company's ability to pay its debts and fulfil its financial obligations on their due dates.
2. If the company incurs losses, which are not covered in full.

No distribution may be made except from net profits after applicable taxes, transfer to legal and free reserves, if any and from retained earnings.

Amendments: The company reserves its full right to amend or update the dividend distribution policy whenever necessary, in accordance with regulatory developments or changes in the company's financial or strategic circumstances. The company is committed to informing to its shareholders and stakeholders of any material changes to the distribution plan by announcing them through approved official channels, including submitting required disclosures to Muscat Stock Exchange and publishing on the company's website <https://muscatthreads.com/>. This measure is part of the company's disclosure and transparency policy, ensuring shareholders are kept informed in a timely manner of all relevant developments, and strengthening confidence in its financial and administrative policies.

Disclaimer: This statement serves as a guiding framework for the company's approved dividend distribution policy and aims to clarify the general principles guiding the annual distribution process. However, this statement does not constitute a final commitment or absolute guarantee regarding future dividend distributions, as these depend on the review of annual financial results, regulatory changes, market conditions, and the company's financial strategy each year. The Board of Directors retains full rights and discretionary authority to propose or announce dividend distributions as deemed appropriate as per prevailing circumstances, whether in terms of amount or timing of distribution. The Board may also amend, update, or make exceptions to this policy if material changes occur in the company's regulatory, financial, or strategic environment, as required for the company's and shareholders' best interests in the long term. The company is committed to clearly and transparently notifying shareholders of any amendments or exceptions to the dividend distribution policy through approved official channels, ensuring shareholder participation in all related decisions and achieving the highest levels of transparency and credibility.

Contact Information:

Manish Rachh - Investor Relations Officer

Email: manish@mtm.com.om

Phone +968 2444 6806



SILVER FALCON
a Premium Brand



BOAT
Thread

VATIN: OM1100005347

TIN : 5126

Tax Card No: 8059610

ص.ب: ١٢٢ الرمز البريدي: ١٢٤ و الرسيل، سلطنة عُمان هاتف : ٢٤ ٤٤٦ ٨٠٦ (٩٦٨)، فاكس: ٢٤ ٤٤٦ ٨٠٧ (٩٦٨)، س.ت: ١/٥٣٢٨٠/٤، بريد الكتروني: thread@omantel.net.om
P.O. Box 122, Postal Code 124, Rusayli, Sultanate of Oman, Phone : (968) 2444 6806, Fax : (968) 2444 6807, C.R.: 1/53280/4, E-mail : thread@omantel.net.om